
Zápis z porady vedení konané dne 6. 10. 2014 

Přítomni: Malinka, Kohoutková, Matyska, Šrubařová, Bartošek, Veselý, Novotná Buršíková, 

Ledvinka, Křenek 

Omluveni: Račanský, Dostál, Houb 

 

1. Informace od ředitele 

 Projekty CRP – vedení MU ustoupilo ze striktního výběru projektů, základní anotace 

záměrů ÚVT byly odeslány na odbor projektové podpory RMU. Ředitel doporučuje 

užší spolupráci s odborem projektové podpory.  

o Kontaktní osoby za ÚVT – Kohoutková pro projekt s ČVUT, Hrtoňová pro 

projekt Moodle.  

o Odpoledne proběhne schůzka týkající se projektu s ČVUT, pod záštitou prof. 

Janyšky a za účasti pror. Černé, pror. Rabušice a dalších osob z vedení MU. 

Cílem mimo jiné bude dohodnout se s ISem na spolupráci zejména v případě, 

že projekty budou přijaty.  

 Ukončování OP projektů v příštím roce: dle současných úvah vedení MU by výpadek 

alespoň částečně mohla uhradit fáze přípravy OP VVV projektů již v roce 2015 

(předpokládá se, že uznatelné náklady budou od okamžiku otevření výzvy).  

 Financování CERIT-SC – již ve středu 1.10. bylo podle informací z MŠMT 

rozhodnutí připraveno k podpisu náměstkem; tajemnice požádána, aby kontaktovala 

dr. Gabriela na CESNETu s žádostí o zaslání rozhodnutí a finalizace smlouvy.  

 Byl kontaktován ředitelem firmy ARCDATA panem Seidlem ohledně dalších kroků 

pro plošnou (celostátní) licenci systému ESRI. Proběhla videokonference, dohodnuty 

další kroky (zejména explicitní zapojení AV ČR do jakéhokoliv zvažovaného 

modelu). Na ÚVT po odchodu Jitky Spurné na mateřskou dovolenou přebírá 

Kohoutková. 

 

2. Výjezdní zasedání  

 Tajemnice a sekretářka rozeslaly účastníkům informace o organizaci VZ, Matyska 

upřesní program. Požadavky na techniku nahlásit co nejdřív na sekretariát.  

 Šrubařová pošle přehled rozpočtu pro rok 2014 a aktuální čerpání z IRP, provozních 

zakázek a centralizovaných prostředků. Veselý pošle střednědobý výhled investic, 

který byl prezentován loni na komisi prorektora pro IT. 

 První den VZ – diskuse ke strategickým tématům. Výstupem – základní velikost 

ústavu a počet úvazků. Divizní si připraví prezentaci – základní představa o velikosti 

divize a počtu úvazků.  

 Divizní nachystají pro přípravu rozpočtu přehled požadovaných centralizovaných 

prostředků a dále velkých částek přímo v rámci rozpočtu ÚVT, které vybočují 

z běžných provozních nákladů.  

 

3. Kontrola úkolů  

 OP VVV – Křenek zaslal kolegiu podklady, prosí o jejich kontrolu a názor na ně.  

 Křenek kontaktoval Dostála, počátkem příštího týdne zašle Dostál materiály pro IBA a 

SI MU. 

 Nová struktura divize péče o uživatele – bude uzavřeno na VZ.  

 Místnost na CEITECu – proběhlo vyjasnění náplně práce našeho člověka 

s M. Pokornou, nyní potřeba dohoda mezi řediteli CEITEC MU a ÚVT.  



 Popis funkčních telefonních klapek na displeji telefonů – konstatována nepřehlednost 

a zbytečná složitost popisů. Divizní zašlou do konce týdne sekretářce popis, který 

chtějí mít na displeji ke svému číslu. 

 Prostorové požadavky e-IROI – představeno na kolegiu děkana FI, v zápisu z jednání 

by se měl objevit text obdobný tomu, co je v posledním zápisu z kolegia ÚVT.  

 Evidence softwaru – proběhlo testování na přírodovědě, probíhá příprava prezentace 

pro ÚVT, bude zahájen ostrý provoz.  

 Regner poslal e-mailem informace k datům v Office 365 – zasadit do rámce služeb. 

 

4. Ostatní  

 Rekonstrukce prostor ÚVT – zůstali 2 kandidáti, koncem října plánován počátek prací.  

 Byl vysoutěžen nový provozovatel hlasové služby (operátor pevných linek) – bude se 

umisťovat zařízení pro propojení ústředen s mobilními operátory. S fakultou řešit 

umístění na starém sále v 1. patře, poplatky za elektřinu apod.  

 Holub v koordinaci se Slávkem a tajemnicí zjistí, kdy končí smlouva s T-Mobilem a 

jak se předpokládá vypsání nového výběrové řízení na mobilního operátora (kontrola 

20. 10.) 

 Ledvinka informoval, že na CPS došlo k totálnímu výpadku zálohovaných i 

nezálohovaných okruhů. Z diskuse vyplynulo, že problémem je aktuální stav baterií 

(zhroutily se bezprostředně poté, co signalizovaly ještě 70 % kapacity, což narušilo 

standardní postupy při výpadku vnějšího napájení). V současné době je již připravena 

soutěž na výměnu bateriových modulů UPS. Regner a Malinka zjistí u Mikšíka, jak 

byla tímto výpadkem postižena FF. 

 Proběhla diskuse, zda zařadit do střednědobého plánu pořízení DA pro celý objekt 

Komenského, je však nutno zvážit provozní dopady tohoto zařízení na ÚVT (obsluha, 

údržba, nafta apod.).  

 Minulý měsíc došlo k výpadkům na sálech na Botanické z důvodu selhání systému pro 

ochranu proti výpadkům (nikoliv skutečný výpadek proudu). Příčiny se stále vyšetřují, 

na VZ se bude řešit z hlediska pohotovostí. Malinka bude o výsledku informovat 

kolegium. Výpadek nikoliv náhodou neovlivnil probíhající výpočet mezd. 

 Regner zaslal souhrn informací týkajících se seznamu kontaktů na ÚVT – služby 

mířící do RT, kontakty na pracoviště, ostatní kontakty na projektové skupiny atd. 

Bude představeno vedoucím oddělení na VZ, hotovo do začátku příštího roku. 

 Vzniká aplikace propojení O 365 a IS, zatím není k dispozici od ISu robustní 

implementace. 

 Malinka zaslal seznam strojů stěhovaných do nového sálu, doplní ještě odhadované 

kilowatty spotřeby.  

 Kohoutková vyjádřila pochvalu Z. Machačovi za práci na podpoře FRMU v INETu. 

 Veselý informoval, že paní kancléřka upustila od výběru digitálního manažera, 

proběhnou jednání kancléřky s Veselým.  

 

 

 

 

 

Zapsala:                                         Schválil: 

Martina Novotná Buršíková                            Luděk Matyska 

ředitel ÚVT MU 

 


